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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Macieja Nowickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Ministra w nastêpuj¹cej kwestii. Jak powszechnie wiadomo, reprezentowany

przeze mnie region Warmii i Mazur to szczególna czêœæ naszego kraju. Charakteryzuje siê on niepowta-
rzalnymi walorami œrodowiskowymi. Zarówno lokalny samorz¹d, jak i administracja pañstwowa dok³a-
daj¹ wszelkich starañ, by w jak najwiêkszym stopniu dbaæ o to nasze wspólne dobro. W tym celu
powsta³a inicjatywa budowy w miejscowoœci Siedliska ko³o E³ku zak³adu unieszkodliwiania odpadów
komunalnych wraz ze sk³adowiskiem odpadów. Projekt ten pozwoli rozwi¹zaæ kwestiê utylizacji odpa-
dów w dwunastu okolicznych gminach, co czyni go projektem strategicznym w tym zakresie. Inwestycja
ta w znacz¹cej czêœci finansowana bêdzie ze œrodków unijnych.

Niestety, w obecnej chwili zrodzi³ siê problem funkcjonowania dotychczasowych wysypisk i miejsca
sk³adowania odpadów komunalnych. Z uwagi na to, i¿ zgodnie z obowi¹zuj¹cymi regulacjami prawnymi
do koñca roku ogromn¹ wiêkszoœæ sk³adowisk nale¿y zamkn¹æ, samorz¹dy zmuszone bêd¹ transporto-
waæ œmieci do czêsto odleg³ych sk³adowisk. Taki stan rzeczy spowoduje znaczne zwiêkszenie kosztów
obs³ugi ludnoœci. Powszechnie wiadome jest, i¿ Warmia i Mazury to region ubogi, o wysokiej stopie bez-
robocia. Nale¿y domniemywaæ, i¿ z uwagi na wzrost kosztów obs³ugi i ma³¹ zasobnoœæ finansow¹ miesz-
kañców naszego regionu doprowadzi to do powstawania dzikich wysypisk œmieci i niszczenia
œrodowiska naturalnego. A tego w³aœnie chcemy unikn¹æ.

Maj¹c na wzglêdzie wagê problemu, zagro¿enia z niego p³yn¹ce oraz szanse, jakie pojawiaj¹ siê przed
naszym regionem w zwi¹zku z realizacj¹ inwestycji, zwracam siê do Pana Ministra z proœb¹ o rozwa¿e-
nie mo¿liwoœci zmiany przepisów i wyd³u¿enie terminu funkcjonowania istniej¹cych sk³adowisk do
chwili zakoñczenia budowy i rozpoczêcia funkcjonowania nowoczesnych zak³adów utylizacji odpadów.

Uwa¿am, ¿e wnikliwa analiza obecnej sytuacji przekona Pana Ministra o s³usznoœci racji moich i re-
prezentowanych przeze mnie samorz¹dów.

Z powa¿aniem
Marek Konopka




